
Zápis 

ze 4. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne l. dubna 2008 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 18 (omluveni prof. Valentová, doc. Kvasnička, doc. Poustka, prof. 

Macková) 

 

Hosté: doc. Ing. Tomáš Bartovský, CSc., Ing. Stanislav Starý 

 

Úvodem místopředseda AS Ondrej Gedeon předložil program jednání, který senát schválil. 

 

Program: 

l. Pravidla pro ubytování studentů na kolejích VŠCHT 

2. Volba místopředsedy za studentskou část AS 

3. Různé 

a) zařazení Otevřelová 

b) informace Kolejní rady 

c) stížnost M. Mrázové 

d) výplatní pásky 

e) nový začátek semestru 

 

Ad 1. 

Úvodem Ing. Starý informoval AS o schůzce s J.Kovaříkem, kde si vysvětlili a probrali připomínky 

studentů k pravidlům ubytování. Bohužel, změny nelze již v letošním roce akceptovat. 

Připomínky studentů: 

- schváleno pouze Kolegiem rektora, nebylo projednáno v AS jako v minulých letech 

- přihlášení pouze elektronicky 



- 7 dní od přijetí je nutné přihlášení k ubytování, avšak vyjádření až po 29. 8., tj. po závazném zápisu 

studentů na fakulty (kauce, záloha kolejného????) 

- bodování podle dojezdové vzdálenosti 

- sociální a zdravotní hledisko (vypustit „příslušný“) 

- platba inkasem (platba kartou je pro VŠCHT nevýhodná, poplatky z karet 1 mil. ročně). 

 

Bylo doporučeno, aby se v příštím roce před schvalováním v AS, uskutečnila schůzka studentské části 

AS s Kolejní radou a aby Kolejní rada byla připomínkovacím orgánem. Poté budou pravidla 

předložena AS k diskuzi. Jednání mezi SÚZ a Kolejní radou by měla začínat již v listopadu. 

 

Ing. Starý podal informace o stavu kolejí, o udržitelném samofinancování a o tom, že změna dotací 

(peníze získávají přímo studenti) způsobila zdražení kolejného o cca 30 Kč na den. Není zatím 

problém s vytížeností kolejí, nabídka a poptávka je vyvážená. 

Ad 2. 

Za studentskou část AS byl zvolen místopředsedou senátu Matyáš Schejbal. (Schejbal 4 hlasy, Kovařík 

l hlas, 2 hlasy neplatné). 

Ad 3. 

a) Hana Otevřelová byla zařazena do výboru pro Vědeckou a výzkumnou činnost. 

b) Zástupci Kolejní rady informovali senát o končícím volebním období (květen) a volbě, která nově 

proběhne elektronicky. Konstatovali, že došlo ke zlepšení spolupráce Kolejní rady a studentské části 

AS a SÚZ. Od 1. 4. 2008 je možné, aby stávající studenti žádali o ubytování na kolejích 

prostřednictvím internetu. Doporučují, aby na web stránkách VŠCHT byly informace o kolejní radě. 

c) AS vyslechl stížnost M. Mrázové na neoprávněné zvýšení kolejného a konstatuje že, řešení nepatří 

do jeho kompetence. 

d) Ing. Březina upozornil na nové výplatní pásky, kde nejsou rozepsané jednotlivé položky. Byl 

požádán, aby se jako předseda hospodářského výboru, spojil s Ing. Bártovou a zjistil proč k tomu 

došlo a příště informoval AS. 

e)  AS žádá, aby se na příští zasedání dostavil doc. Flemr, prorektor pro pedagogiku a informoval o 

připravované změně začátku semestru. 

 

Příští zasedání 22. dubna 2008 ve 14:00 hod. 

 

Zapsala: K. Wildová                                                                    Za správnost: O. Gedeon 


